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PROTOKOLL 
Regionstyremøte nr. 3/22 

 
 
 

Regionstyremøte onsdag-torsdag 6-7. april 2022 Scandic Hell Hotell, 
Stjørdal 
  

 
Regionstyret:   Øyvind Togstad     Regionleder 

Inger Lise G. Augdal Nestleder (Teams) 
Thor Egil Five  Styremedlem 
Einar S. Lysnes     Styremedlem 
Vedrana Terzic     Styremedlem 
Nina Tranås   Styremedlem 
Marius Josefsen     Styremedlem 
Ola Tømmerås     Ansatte representant 
 

Forfall:  Frode Børstad  Styremedlem 
 

Fra adm:  Svein Olav Øie     Daglig leder 
   Inger Johanne Bakke Seksjonsleder 
      
    
 
Saksliste: 
Sak 22034 Daglig leders rapport 
Sak 22035 Regnskap Q1 2022 
Sak 22036 Håndballtinget 2022, gjennomgang av tingboken og strategiplan  
Sak 22037 Rapportering fra ansvarsområdene i ansvarsmatrisen 
Sak 22038 Mål- og Handlingsplan, rapportering 
Sak 22039 Møteplan 2022/23 
Sak 22040 Orientering fra Forbundsrådsmøte vedr. 2. divisjon 
Sak 22041 Fondsplassering 
 
 
 
SAK 22034  Daglig leders rapport 

Daglig leder ga en rapport fra administrasjonen. 
 

• Klubbledermøter gjennomgang av Tingsaker: 
o 19.april Nord Norge og Møre 
o 20.april Trøndelag 

• My Game: 
o Informasjon om My Game 
o Oversikt over haller der kamera er på plass. 
o De hallene som nå er i prosess for å få kamera. 



 

Side 2 
 

 
• Ut i klubb: 

o Aktivitet i Konkuranseteamet. 
o Kampaktivitet. 
o Klubbesøk og klubbanalyser. 
o Skaun – Innlegg rundt J/G 20 år. 

 

• Spill og trening: 
o NYT22 klar for utrulling. 
o Dommerpåmelding åpnet 1.april. 
o Høring 4-årig Toppidrett Heimdal. 
o Stillingsutlysning Dommeransvarlig. 
o Kast Ballen igang. 2 Teams møter for klubbene 

gjennomført. 
o Dommerarbeidet rapport. 
o Informasjon om Handball.no/ Instagram/ Facebook. 

 

• Framdriftsplan for VM 2023 -NHF Region Nord gjennomgått. 
 
  Vedtak sak 22034 

Orienteringen tatt til etterretning. 
 
 
SAK 22035  Regnskap Q1 2021 
  Daglig leder gikk igjennom Regnskapet for Q1 2021. 

Perioderesultatet viser at vi ligger godt an i forhold til revidert 
budsjett. 

 
     Vedtak sak 22035 

Regnskap Q1 tatt til etterretning. 
 
 
SAK 22036  Håndballtinget 2022, gjennomgang av tingboken og 

strategiplanen. 
  Regionleder gikk igjennom aktuelle saker i Tingboka og 

sammenfattet regionstyrets holdninger til innmeldte Tingsaker. 
  Disse sakene vil bli gjennomgått med alle klubbene i Teamsmøter 

19. og 20 april. 

  Det foreligger fortsatt ikke noe svar på henvendelsen av 10/2-2022 
fra til NHF, NHF kontrollkomiteen og NHF Lovkomiteen vedr 
tingsak 7.1.1 – implementering av tingvedtak fra 2015. Det er å 
anta at det kommer svar før Håndballtinget 2022. 

 
  Vedtak sak 22036 

Gjennomgangen tatt til etterretning.  
  



 

Side 3 
 

 
 
SAK 22037  Rapportering fra ansvarsområdene i ansvarsmatrisen 
  Styremedlemmene ga en kort rapport fra sine ansvarsområder. 
 
  Vedtak sak 22037 

Orienteringen tatt til etterretning. 
 
SAK 22038  Mål- og Handlingsplan 

Daglig leder presenterte status av vår Mål- og Handlingsplan 
2020-23 pr. april 2022.  

 
  Vedtak sak 22038 

Orienteringen tatt til etterretning. 
 
 
SAK 22039  Årshjul – Møteplan 2022/23  

Daglig leder gikk igjennom forslaget til møteplan for Regionstyret 
frem til Regionstinget i 2023. 

 
 Vedtak sak 22022 

Møteplanen vedtatt med enkelte endringer ønsket av Regionstyret. 
 

 
SAK 22040  Orientering fra Forbundsrådsmøte vedr. 2. divisjon 

Styreleder i NHF Region Nord ba om at det ble innkalt til 
ekstraordinært Forbundsråd der saken ble diskutert. Dette på 
bakgrunn av diskusjonene som framkom i siste Regionstyremøte 
samt etter alle henvendelsene fra klubber rundt situasjonen. 
Regionstyreleder ba om status i saken på hva er synet til de andre 
regionene, hvor står klubbene og hvor står NHF. 

 

Regionstyrelederne bør etter Region Nords syn være godt 
orientert om slike saker og være delaktig i slike prosesser siden 
situasjonen på mange måter kan handle om eksistensen til 
klubber.  
 

Regionleder ga en orientering fra møtet i Forbundsrådet. 
 

 Vedtak sak 22040 
Orienteringen tatt til etterretning. 

 
  



 

Side 4 
 

 
 
SAK 22041  Fondsplassering 

Styremedlem Thor Egil Five la frem et forslag til hvordan regionens 
fondsmidler kan organiseres i fremtiden.  

 
 Vedtak sak 22041 

Presentasjonen tatt til etterretning. Thor Egil Five, Marius Josefsen 
og Einar Lysnes skal se nærmere på organiseringen av 
Fondsplasseringene fram til neste Regionstyremøte.  

 
 
Neste møte: 
Regionstyremøte 4/22 5.-6. mai i Sandefjord 


